



Närvarande:

Philip Karlsson, Ordförande

Elias Olsson, Näringsliv

Mike Persson, Festerichef

Jerry Sundin, SnOrdf

Jacob Samuelsson, Sekreterare

Alexander Lagerbjälke, Rekrytering

Niklas Bohman, Vice SnOrdf

Erik Wetterin, Webb/Tryck/PR

Martin Sylvan, Kassör

Carl Westman, Alumniansvarig

Magnus Karlsson, Inspektor

00000 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppet klockan 17:15 i TP54.

00001 Val av ordförande

Mötet väljer sittande till ordförande.

00010 Val av sekreterare

Mötet väljer sittande till sekreterare.

00011 Val av justeringsmän och tillika rösträknare

Beslut tas att välja Niklas Bohman och Alexander Lagerbjälke till justeringsmän tillika rösträknare.

00100 Adjungeringar

Mötet adjungerar in Magnus Karlsson och Carl Westman.

00101 Mötets behöriga utlysande

Kallelse kom ut Måndag den 26 januari.
Mötet beslutar mötet behörigt utlyst.

00110 Fastställande av dagordning

Lägger till alumnikväll och Elvira till dagordningen.

00111 Val av vice ordförande

Beslut tas att välja Elias Olsson till vice ordförande.



01000 Rapporter och meddelanden

Phillip Karlsson:

Jag har varit på ett möte med de övriga styrelseordföranden samt Mikael Hörnqvist. Vi diskuterade bland annat kravallen "kravallen" att det var ett olämpligt tema.

Elias Olsson:

Har lagt upp om exjobb, har mailat om möte med Demola och Ericsson. Ska på möte med Demola nästa fredag. Har anmält mig som skuggfaddrer.

Mike Persson:

Har styrt med julmyset, har lagt till Gremlin i springbreakutskottet.

Jerry Sundin:

Har varit på möte med EF-nämnden där det har tillsatts en ny ordförande, Håkan Öman. Har haft möte med Mickael Hörnqvist där det diskuterades hur kvaliteten på utbildningen kan öka. Utvärderingen KURT på studentportalen ska tas bort till förmån till ett system på lisam. Ett förslag var att föreläsaren tar en halvtimme på sista föreläsningen för att samla klassen för en utvärdering.

Jacob Samuelsson:

Har skicka ut mail om skuggfaddrar samt anmält mig till basårs info i Linköping.

Alexander Lagerbjälke:

Har varit på mötet med N3, samt tre besöksdagar. Har haft kontakt med kommunikátören samt med sweclockers. Har anmält oss till basårsinfo.

Niklas Bohman:

Har kommit igång med utvärderingarna. Har haft studienämnds möte där det diskuterades om det ska bakas in miljö och ekonomi i el kurser. Vi frågade om det fanns projekt till besöksdagar.

Erik Wetterin:

Har hållit i jul myset, samt tagit bort N-Phadderit från vår server. Har haft möte med elvira om att de vill få fart på sin hemsida osv.

Martin Sylvan:

Har betalat och bokfört för EDGB, en faktura har inte kommit från KontorAB. Efter det är allt klart för EDGB förutom trycksaker från login.

01001 Alumnkväll

Det kommer att hållas en alumnkväll som föra året med skillnaden mot att det inte kommer att visas någon film. Alumner som hittills har anmält sig är Patrick och Richard. Det kommer främst att anordnades för ettorna datum är inte helt



Sektionen för Elektronikdesign

Mötesprotokoll 2015-01-29

bestämt. Förslag kom på en onsdag. Ett ungefärligt schema finns, det kommer att börja vid 19. Elias ska prata med Ericsson om de har någon som är intresserad att delta. Kommunikatörerna har sagt att de kan hjälpa till med inbjuden. Vi ska ta kontakt med kalle på Texas för en hälsingsvideo.

01001 Elvira

Vi har fått en fråga om utskottet till ladiesnight och de är intresserade av att ED-Sektionen sponsrar med 30 kronor för ED-Sektioner. Dock har ingen formell ansökan kommit in men styrelsen ser positivt till detta.

01001 Uppföljning av tidigare möte

Utrymmet på servern har tidigare varit dåligt, det har upptäckts att vi har utrymmet mer utrymmer på en annan server samt finns inte N-Phadderiet på vår server. Att flytta över till servern där det finns plats får nästkommande styrelse få i uppgift.

För att kunna beställa nya hoodies ska först en intresse undersökning utföras. Montern ska mätas.

01010 Äskning för genusföreläsning

Vi avslår Mettes äsknings ansökan.

01011 Sektions pub med valberedningen

Vi har fått förfrågan om att vara med att anordna en kväll för att underlätta arbetet med att hitta en ny styrelse. Det är planerat en biljardturnering med fina priser. Mike bokar vattentornet en tisdag 10 om det är ledigt då men helst inte på onsdag.

01110 Pluggstuga hos Demola

Elias har bokat möte med Amanda, de som vill kan följa med. Målet är att anordna pluggstugan så tidigt som möjligt. Martin skicka äskning för detta.

01111 Föreläsning Chargestorm, Ericsson och Swisslog

Chargestorm hade inte föreläsningen under EDGB men de är intresserade av att hålla i en. Swisslog kunde inte heller hålla i en föreläsning men det finns möjlighet för oss att få ett studiebesök eller en föreläsning. Mer info om Ericsson kommer efter Elias har haft möte med dem. Elias och Martin kollar buss för swisslog.

01111 Sweclockers, annonsering

Vi har fått godkänt att annonserar på sweclockers, vi ska skicka en förfrågan till någon på GDK att designa en banner. Preliminär är tiden för annonsen från mitten i mars till i mitten i april. Elias ska kontakta Ericsson om de är intresserade att medverka och stå bakom annonsen. Monterutskottet och Medieutskottet ska kontaktas för att fylla upp hemsidan.

PK JS NB AL
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2015-01-29

Projekt som är intressanta:
Oscilloskop pong-Martin ED2
Fläkt-Jerry ED3
Processor-Markus ED4
VHDL mikroprocessor ED1
Robot projekt - vem som helst ED3
Synt - Christoffer ED3

01111 Overaller

Det är en person som vill byta overall, det är lite oklart om han lämnat in sin overall eller inte. Förslaget är nu om han skulle kunna tänka sig ta emot en äldre ovve, fortsätta att ha en för stor eller vänta tills det kommer nya.

01111 Övriga frågor

Det har varit lite förvirring ang. kaffebeställning hos fiket.

3Cant har skickat in sponsoransökan till vårbalen, sponsoransökan är olika sponsorpaket i olika prisklasser. Martin ska undersöka budgeten för att sponsra 3Cant. Martin Vidar bifogar sponsor paketen till alla i styrelsen.

Vi skulle vilja få möten tätare.

01111 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet klockan 19.45.

X, Ordförande

X, Sekreterare

X, Justeringsperson

X, Justeringsperson

PK JS NB AL
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)